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KELLOKOSKEN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUSPÖYTÄKIRJA  
 
 
Kellokosken kehittämistoimikunnan kauden yhdestoista kokous järjestetään tiistaina 29.11. klo 18.00 
alkaen ravintola Ruukissa.  
 
Paikalla 

Liisa Palvas (pj.) 
Kyösti Lehtonen (vpj.) 
Heli Udd 
Kari Sillman 
Erja Isomäki 
Antti Seppälä 
Hannu Helasvuo 
Pertti Alivirta 
Ari Maskonen 
Antti Joutseno 
Arja Taipale 
Päivi Hämäläinen (siht.) 

 
ASIALISTA  
 
1. Kokouksen avaus 

 
Pj. avaa kokouksen. 
 

2. Kellokosken keskustan kaavoitustilanne 
 
Kaavasuunnittelija Maria Suutari-Jääskö tulee kertomaan kokoukseen kaavan tilanteesta ja 
esittelee toimikunnalle suunnittelumateriaalia. 
 
Keskusteltiin asemakaavasta ja pidettiin asemakaavan etenemistä hyvänä asiana. Merkitään 
toimikunnalle tiedoksi ja jäädään kiinnostuneena odottamaan asemakaavan etenemistä. 
 
 

3. Kehittämistoimikunnan resurssit 
 
Kehittämistoimikunnille (Riihikallio, Hyrylä, Jokela, Kellokoski) on budjetoitu 10 000 € vuodelle 
2016 käytettäväksi. Kunkin toimikunnan osuus on 2 500 €. Aikaisempien kokouksien 
keskusteluissa on pohdittu ja selvitetty erilaisia vaihtoehtoja, listaus alla. 
 
Aiemmin ovat esillä olleet mm. seuraavat vaihtoehdot: 
1. Opintomatka jollekin ruukkialueelle 
2. Kotiseutupolun kyltittäminen - Palvas kertoi, että MeKe on järjestämässä jo asiaa anoen 

rahaa ja selvittäen kylttien asentamisen lupa-asiat. 
3. Toimelanpuiston kunnostaminen - esim. suihkukaivon korjaaminen 

- Sähkötalosta kerrottiin, että sähköliittymä olisi hyvä olla, jos aiotaan suihkukaivo 
kunnostaa siten, että sen toimintaan vaaditaan sähköä – pelkät aurinkokennot eivät riitä 

4. Uimarannan parantaminen – lisähiekan hankkiminen tai laituri uimarannalle 
5. Vanhan Valtatien varressa olevat maitotonkkien kunnostaminen 
6. Tehtaan vanhan, patoaltaan vieressä olevan Maija-moottorin kunnostaminen 
7.  Valoshow keskustaan. Mietittiin valaistusta joulun aikaan keskustaan? Joulunavajaiset 
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ovat 26.11.2016 
8. Tuomaasta Nuuttiin –tapahtumaan esitystä.  
9. Jäähallin vuokraus. Tapahtumassa olisi esimerkiksi rusettiluistelua.  
10. Kukkasipuleiden istutus 
 

Päätettiin, että ma 5.12.2016 asti kehittämistoimikunta miettii kukin tykönään mihin rahan voisi 
käyttää. Toimikunta toimii ketterästi loppuvuonna ja keksii määrärahalle hyvän sijoituskohteen. 
Vahvimpana vaihtoehtona kokouksessa nousi uuden vuoden ilotulitukseen osallistuminen. 
Seuraavalle vuodelle 2017 on kunnan budjetissa varattu sama summa käytettäväksi kuin tänä 
vuonna. 

 
 
4. Omenalahdentien katusuunnitelma 

 

https://www.tuusula.fi/sivu.tmpl?sivu_id=2133 
 

 
 

Käytiin keskustelua Omenalahdentiestä ja Koulutien rakentamisesta. Toimikunta oli kiinnittänyt 
huomiota siihen, että Männistöntien ja Saunarannankujan välinen tieosuus on todella pimeä ja 

https://www.tuusula.fi/sivu.tmpl?sivu_id=2133
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valaistusta siihen kaivattiin. Sillman oli keskustellut koulun rehtorin kanssa ja saanut tietoonsa, että 
rakentaja olisi järjestämässä valaistusta em. tieosuudelle.  
 
Vaaratilanteita on ollut paljon koska lapsia ja autoja on pimeillä väylillä kulkemassa ja varovaisuutta 
liikkujilta toivotaan. Lapsia-liikennemerkistä puhuttiin, että ainakin Vanhalta Valtatieltä päin 
tultaessa liikennemerkki on, mutta se on piilossa muutaman muun liikennemerkin takana. 
Toimikunta toivookin, että liikennemerkille voitaisiin etsiä näkyvämpi sijainti. 
Nämä huolet välitetään edelleen kunnallistekniikan suunnittelijalle. Varsinaista lausuntoa 
toimikunta ei anna. 

 
5. Muut asiat 

 
Tuusulan liikuntapäällikkö on kertonut että, Hyökännummen suuntaan olisi liikuntapaikkoja 
suunnitteilla yhteistyöhankkeena Mäntsälän ja Tuusulan kesken. Liikuntapaikka voisi olla esim. 
senioripuisto tms. teemapuisto. Keväällä palataan ideoinnin tiimoilta asiaan. 

 
 

6. Seuraavat kokoukset 
 
Edellisessä kokouksessa sovittiin, että seuraavat kokousajankohdat ovat: 
 
    tiistai 13.12.2016 klo 18 pikkujoulupäivällinen Ravintola Huvila, Järvenpää 

tiistai 10.1.2017 klo 18 Kinuskilla- kahvila 
 
Pikkujoulupäivälliselle osallistuu kaikki toimikunnan jäsenet. 
Huvilan ruokalista 

 
7. Kokouksen päättäminen 

 
Pj. päättää kokouksen klo 19.45 
 

 
muistion laati 
Päivi Hämäläinen 
Kellokosken kehittämistoimikunnan sihteeri  
p. 040 314 4557  
paivi.hamalainen@tuusula.fi 
 

Jakelu: 
 
toimikunnan jäsenet 
kellokoskelaiset valtuutetut  
kunnanhallituksen jäsenet 
kunnanvaltuuston pj:t 
kuntakehitysryhmän jäsenet 
kunnan verkkosivut / Leena Eno 
Kellokosken kirjasto 
Keski-Uusimaa –lehti 

 

 

http://www.huvilassa.fi/alacarte/
mailto:paivi.hamalainen@tuusula.fi

